

安智環球服務(庫克群島)有限公司

安智環球服務有限公司成員

Metis Global (Cook Islands) Limited

A member of Metis Global Limited

關於安智庫克

安智環球服務(庫克群島)有限公司(安智庫克)為一間完全隸屬於安智環球服務有限公司的持牌信託公司。設立於庫克群島，依循其信託公司條例2014之規範且受庫克群島金融監督管理委員會*(FSC)之監管。註冊辦公地點位於庫克群島主島拉羅湯加島(G/F, Bermuda House, Tutakimoa Road, Rarotonga, Cook Islands)。

安智庫克致力於開發各類創新、多元且具前瞻性的信託計劃及服務，主要於全世界提供業務，透過安智庫克所開發的各類優質信託，客戶將可輕鬆實踐財務的解決方案，進而達成個人的財務目標。

關於安智

安智環球服務有限公司於香港成立，為一依香港受託人條例註冊之信託公司。專業從事各式金融和信託服務，業務遍及全球。客戶若於香港成立信託，其在香港的資產皆可享有免除海外所得稅、資本利得稅與個人遺產稅或贈與稅的好處，提高理財效益。

ABOUT METIS CI

Metis Global (Cook Islands) Limited (Metis CI), a wholly owned subsidiary of Metis Global Limited (Metis), is a licensed trustee company under the Trustee Companies Act 2014 and regulated by the Cook Islands Financial Supervisory Commission (FSC). Its registered office is located at G/F, Bermuda House, Tutakimoa Road, Rarotonga, Cook Islands.

Metis CI strives to develop various quality trust services to offer the best financial solutions to our worldwide clients, we aim at providing innovative and tailored financial plans to enable clients to achieve their financial goals.

ABOUT METIS

Metis Global Limited founded in Hong Kong, and is a registered trustee company under the Hong Kong Trustee Ordinance. We are specialists in providing financial and trust services to our clients in Asian region. Clients may benefit from exemption of Offshore Income Tax, Capital Gains Tax, Estate Duty and Gift Tax when setting up trust services in Hong Kong.

安智環球服務有限公司 Metis Global Limited



歡迎關注我們的微信號，開啟手機微信程式，掃描左方二維條碼(QR Code)即可隨時隨地掌握安智最新動態及最新市場資訊。

Welcome to follow our WeChat account. Please install WeChat into your phone. Then open the App and scan the QR code at the left side. You can view all the latest market information from Metis at anywhere and anytime afterwards.